
 

Z Á P I S N I C A  č. 4/2020 
 

zo spoločného rokovania komisií Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja  
zo dňa 13. 1. 2021 o 13:00 hod.  

online prostredníctvom aplikácie MS Teams 
 

Členovia: Solga Oliver, predseda 
Adamec Igor 
Aufrichtová Zuzana  
Buzáš Peter 
Farkašovská Ľudmila 
Greksa Marián 
Machata Marek 
Zuzana Rattajová 
Vidanová Lucia 

  
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnení:  --- 
Tajomník:  Formánková Katarína 
Ostatní prizvaní:  podľa prezenčnej listiny 
Hostia:  podľa prezenčnej listiny 

 
 

PROGRAM ZASADNUTIA 
 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Body rokovania komisie 
 

Bod 
č. 1 

Pracovný návrh - Informácia predsedu predstavenstva a generálneho riaditeľa o stave 
spoločnosti Regionálne cesty Bratislava a.s. a stave rokovaní medzi spoločnosťou Regionálne 
cesty Bratislava a. s. a jej veriteľmi. 

Bod 
č. 2 

Pracovný návrh – Návrh na predĺženie možnosti podať žiadosť o poskytnutie dotácií z BRDS 
na rok 2021, rozšírenia podoblastí a doplnenie hodnotiteľov v rámci BRDS v oblasti kultúry. 

 

3. Rôzne 

4. Záver 

 
1. Otvorenie 

 
Rokovanie komisie kultúry sa začalo o 13:00 hod. on-line prostredníctvom systému MS Teams 
a prezentáciou informácií z priestorov rokovacej sály Úradu Bratislavského samosprávneho kraja. 
Spoločné rokovanie komisií Zastupiteľstva BSK otvoril predseda Bratislavského samosprávneho 
kraja Juraj Droba. Poslancov prívítal a následne im predstavil pani Svetlanu Waradzinovú, novú 
vedúcu oddelenia kultúry. Zúčastnených následne oboznámil s procedurálnymi krokmi a 
programom zasadnutia, ktoré bolo oproti pozvánke doručenej poslancov Komisie kultúry 



 

rozšírené aj o bod „Návrh na predĺženie možnosti podať žiadosť o poskytnutie dotácií z BRDS na 
rok 2021, rozšírenia podoblastí a doplnenie hodnotiteľov v rámci BRDS v oblasti kultúry“.  
V úvode poslanci schválili program rokovania bez pripomienok v zmysle nasledovného zápisu.  
 

2. Body rokovania komisie 

Bod 
č. 1 

Pracovný návrh - Informácia predsedu predstavenstva a generálneho riaditeľa o stave 
spoločnosti Regionálne cesty Bratislava a.s. a stave rokovaní medzi spoločnosťou 
Regionálne cesty Bratislava a. s. a jej veriteľmi. 

Materiál prezentoval:  

Mgr. Rastislav Gajarský, generálny riaditeľ Regionálne cesty Bratislava a. s. 
 
Poslancom bola premietnutá prezentácia s podrobnými informáciami o stave spoločnosti 

Regionálne cesty Bratislava a. s. Po prezentácii materiálu nasledovala diskusia poslancov. Na 
otázky poslancov reagovali striedavo zástupcovia BSK a pán Gajarský.  

 
Uznesenie č. 1: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie a ho odporúča prerokovať na zastupiteľstve BSK. 

Hlasovanie: 
prítomní:  8 (Solga O., Adamec I., Buzáš P., Farkašovská Ľ.,  Greksa M., Machata M.,  

Rattajová Z., Vidanová L.) 
za:   5 (Solga O., Adamec I., Farkašovská Ľ.,  Greksa M., Vidanová L.) 
proti:    1 (Buzáš P.) 
zdržal sa:  2 (Machata M., Rattajová Z.) 
nehlasoval:  0  
 

Bod 
č. 2 

Pracovný návrh - Návrh na predĺženie možnosti podať žiadosť o poskytnutie dotácií z 
BRDS na rok 2021, rozšírenia podoblastí a doplnenie hodnotiteľov v rámci BRDS v 
oblasti kultúry. 

Počas prezentácie materiálu rokovanie opustil poslanec I. Adamec. 



 

Materiál prezentovali:  

Ing. Marek Vlčej, vedúci oddelenia rozpočtu 
Mgr. Barbora Lukáčová, riaditeľka Odboru stratégie, územného rozvoja a riadenia projektov 
 
Uznesenie č. 2: 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej 
podobe. 

Hlasovanie: 
prítomní:  7 (Solga O., Buzáš P., Farkašovská Ľ., Greksa M., Machata M.,  

Rattajová Z., Vidanová L.) 
za:   7 (Solga O., Buzáš P., Farkašovská Ľ., Greksa M., Machata M., 

Rattajová Z., Vidanová L.) 
proti:    0  
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
 

3. Rôzne 
Poslanci nemali žiadne doplňujúce návrhy do bodu Rôzne. 
 

4. Záver 
Predseda Bratislavského samosprávneho kraja konštatoval, že program rokovania komisií sa 
naplnil. V čase 15:40 bolo spoločné rokovanie komisií ukončené. 
 

 
                                        
 Oliver Solga v. r. 
 predseda komisie kultúry 
 
 
 
Zapísala: 
Mgr. Katarína Formánková 
Tajomníčka Komisie kultúry 


